
 
 

 

DAGSORDEN TIL MØDE I SKOLEBESTYRELSEN 

Tirsdag 16. august 2022, kl. 19.00-21.00 i personalerummet. 

Fraværende: 

 

1. Konstituering af bestyrelsen Formand: Carsten Borrisholt 
Næstformand: Rie Pripsøe 
Anne Friis ”overtager” Thorbjørns plads og er 
så på valg igen om 2 år. 

2. Fast punkt: Nyt fra skoleledelsen Casper præsenterede sig og fortalte om sin 
første tid.  
Der har været udvalgsmøde i dag om bl.a. 
en ny ”børne-/ungepolitik” Der er høringsfrist 
den 9/9, så der skal udarbejdes et 
høringssvar fra bestyrelsen. 
Ledelsen har fordelt afdelinger, således at 
Helle står for special/indskoling, Jakob har 
mellemtrinnet, Casper har udskolingen og 
Kris står for SFO´en. 
Mødestrukturen for medarbejderne er 
ændret lidt, så der er lidt færre fysiske 
informationsmøder og lidt flere team-
/årgangsmøder. Der bliver nyt omkring 
forældresamarbejdet, hvor elevplanen får et 
andet udtryk. 
Helle fortalte om de nye medarbejdere, der 
er kommet til. 
De ukrainske elever er nu indskrevet på 
skolen som modtageklasser og indgår på 
samme måde som de øvrige modtageklasser. 
Der er tre ukrainske klasser her på skolen og 
en ukrainsk klasse på Thyholm Skole, som 
også hører indunder Limfjordsskolen. 

3. Fast punkt: Orientering om budget Der er ikke en afklaring på afregning for de 
ukrainske elever, men der arbejdes på det. 
Som det ser ud nu, så kommer der 
underskud ved årets udgang. SFO´erne 
(både her og i Lagunen) har ret store 
underskud, som der arbejdes på at få bragt 
ned. Et håb er, at tildelingen til SFO ændres 
– det er især til Special-SFO, at tildelingen 
ikke står mål med den udgift, der er for at få 
det til at hænge sammen.  
 
 
 
 
 

4. Fast punkt: Nyt fra elevrådet Der er ikke valgt repræsentanter endnu. 



 
Udskolingen opretter et ”udskolingsråd”, som 
supplement til elevrådet. 
 

5. Mødeplan for skolebestyrelsen 
2022/2023 

Casper udarbejder en ny mødeplan, hvor der 
ca. er halvanden måned mellem møderne. 
 
 

6. Status på ombygning Ombygninger er godt undervejs. Det er 
planen, at der bliver gjort færdig i slutningen 
af uge 35, så indretningsfolkene kan komme 
i gang i uge 36. 
Bestyrelsen var med rundt i overbygningen 
for at se forandringerne. Musiklokalet er nu i 
Multisalen, da det tidligere musiklokale nu 
skal anvendes som overbygningens 
fællesområde. 
 

7. Klasselokaler og faglige miljøer på 
mellemtrin og i udskolingen 

På mellemtrinnet er der faste klasseværelser 
og udskolingen fastholder de tydelige, faglige 
miljøer.  
 

8. Valgfag på 7. årgang Der er lavet ”valgfagsworkshops”, hvor alle 
elever på 7. årgang får mulighed for at prøve 
de fire valgfag inden de vælger endeligt. 
 
 

9. Proces for arbejdet med principper for 
dialogen mellem skole og hjem 
Herunder: 

 Meddelelsesbogen 
 Fritagelse af elever 

Elevplanen er nu afskaffet og erstattes af 
meddelelsesbogen for almenelever. Der vil 
fortsat være mere udvidet elevplan for elever 
med særlige behov. 
Meddelelsesbogen skal en gang årligt 
udleveres til forældrene. Det bliver i en lige 
mere forenklet udgave end den tidligere 
elevplan, hvor alle fag var beskrevet.  
Det bliver skolebestyrelsens opgave at 
udstikke, hvad der skal være med i 
meddelelsesbogen. 
Fritagelse af elever:  
Drøftelse ønskes, da det kunne være gavnligt 
at have fælles holdning til, hvad man mener 
om fritagelse i skoletiden. 
Frihedsdagsorden – ”sætte folkeskolen fri”. 
Et nationalt forsøg, der kører på flere skoler. 
Casper kunne godt tænke sig, at Struer 
Kommune bød sig til på det. 
Esbjerg og Holbæk kommuner har kørt med 
det og er vældig begejstrede for det. 
 

10. Punkter til næste møde - Meddelelsesbogen 
-  

 
 



 
Evt. Kan der være en nødplan, hvis kantinen er lukket? Der er et system, der skulle sikre, at 
der kommer besked ud om, at kantinen var lukket, men det system virkede ikke efter 
hensigten. Der tænkes, om der kan laves en ”nødplansmenu”. 

 

Trivselsmåling. Den seneste trivselsmåling lå Limfjordsskolen lidt under de øvrige skoler i 
kommunen. Det kunne være fint at drøfte i skolebestyrelsen. 

 

 

 

 

Orientering til forældre, hvordan ledelsesstrukturen er blevet. 

 

 


